

Møteinnkalling

Møtesekretariat: Kamilla Steinsvåg

Til:	Styremedlemmene (styret 2021)		
Om:	INNKALLING TIL Styremøte lørdag 14.08.21		
Møtetid:	Kl. 13:00	Møtested:	<u>Lade Arena</u>
Signatur:	Leder Erudio; Ingrid Landsverk /sign./		

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

SAKSLISTE

64/21 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Begge godkjennes

65/21 Leder

Korona retningslinjer v/Ingrid

- Antar at de fleste er oppdatert på nasjonale tiltak
- Vi er nødt til å opprettholde 1 meters avstand, selv om mange er vaksinert
- Leder har vært i møte med HF, som igjen har vært i møte med kommunen, og infoen vi fikk var bare å gjøre vårt beste for å opprettholde godt smittevern
- Holder på å skrive retningslinjer for korona til arrangementer i fadderuka
- Det er greit å holde fysiske møter, så lenge vi opprettholder 1 meters regelen

Slack v/Ingrid

- Alle er enige i at vi burde fortsette med slack
- Litt problemer med varsler, ettersom alle ikke får varsler om alt
- Leder foreslår at alle prøver å sjekke slack minst 1 gang om dagen

UKA-tog v/Ingrid

- 30.august er det frist for å melde seg på UKA tog, og vi er invitert til å gå i det
- Toget vil gå 9.oktober, og vi går da fra Gløshaugen til Torget hvor det vil bli diverse underholdning og konkurranser
- Vedtatt - Vi blir med på UKA tog
- Koskom får ansvaret for UKA toget

Finne på noe med Delta v/Ingrid

- Vi er forlovet med Delta, og har lyst til å involvere oss mer med dem
- Arrangementsansvarlig har sendt en melding til de for å høre om de vil ha en felles Halloween fest, og om de vil være med på vors før ballet vårt 11.september
- Leder vil sende melding til Delta og se om styret der vil ha en stipend pils eller lignende sammen med oss

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid

- Hovedfokuset de neste to ukene er fadderuka, men det skjer generelt mye fremover som for eksempel ball
- Leder håper alle kan være med å bidra der de kan, og at vi kan fordele oppgaver litt fremover
- Er nødt til å lage ny aktivitetskalender for dette semesteret for å holde styr på alt som skjer. Leder fikser dette

66/21 Nestleder

Informasjon om opptaket v/Kamilla

- Generell info: Vil foregå i Høgskoleparken torsdag 19.august, og deretter etterfest på Lille London. Opplegget er litt annerledes enn det har vært før, mest på grunn av at man vil prøve noe nytt for å se hva som fenger.
- Trenger faddere til å hjelpe til. Alle i styret er også velkomne til å hjelpe, og også for å representere linjeforeningen
- Forslag om å selge medlemskap etter opptaket. Dette forslaget støttes av resten av styret.

67/21 Økonomiansvarlig

Trivselsefondet v/Jon-Emil

- Fristen har gått ut så det er for sent å søke nå, men har vært i kontakt med Lektur, og de har søkt om støtte til en tur til studenthytte, og har fått innvilget 19.000kr til den turen.
- Det presiseres at Lektur bør være gode til å promotere den turen slik at så mange som mulig blir med, og Erudio burde også hjelpe til med promotering
- Kanskje lurt å høre med med Lektur om de skal ha noen turer i fadderuka, slik at ting ikke krasjer
- Be Lektur ta kontakt med grafisk ansvarlig hvis de vil få laget noe promomateriale som kan brukes for turen

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil

- Skal bruke de neste dagene på å få en oversikt over alt som har blitt kjøpt inn i sommer, sånn at alt er klart til fadderuka hvor han vil være tilgjengelig
- Ta opp dialog med Lektur om økonomi før allmøte. Lektur har vært i dialog med økonomiansvarlig om trivselsfondet.

68/21 Arrangementsansvarlig

Sommerarrangement v/Liv

- Veldig vellykket, og virket som om det var et behov for det. Ikke så veldig mange som møtte opp, men overraskende mange i og med at det var veldig kort varsel
- Kan tenke på om dette skal bli en fast greie som sommeren, ettersom det var flere som var alene i byen uten vennegjengen, og det ble en fin måte å bli kjent med andre på og å ha noe sosialt å gjøre i sommerferien

Status ball v/Liv

- Det er 100 påmeldte, og billettene ble utsolgt. Betalingsfristen for disse blir 29.august. Resten av billettene kommer i uke 34, men er litt usikker på hvor mange det blir plass til på grunn av koronarestriksjoner.
- Planen er at ballet hovedsakelig blir en middag, og at det ikke er åpent dansegulv og mingling som det har vært tidligere
- Har booka styrevors lokale hos sjømanssforeningen hvor det er plass til maks 50 stykker
- Spørsmål om Arrkom kan bli med på styrevorset. Dette vil bli vurdert.
- Delta og spanskrøret er en prioritet når det kommer til styrevors. Andre som vurderes er Salt, Socialis, Lipton, Psykolosjen, velferdstinget, instituttledere og Dragvollkjelleren. Det er mulig vi må sette en grense på 5 per linjeforening.
- Har ikke ferdigstilt underholdning eller konferansier til ballet, og dette er noe Arrkom vil få i boks i løpet av fadderuka. Til konferansier vil vi ha en person som begynner i 2.klasse nå, og en som er helt ny. Faddersjefer holder øynene åpne i fadderuka etter personer som kunne passet til dette.
- Leder skal holde tale. Utenom dette så trenger vi mer underholdning. Har vært i kontakt med Dragvollrevyen som er veldig usikre. De skal ta kontakt med arrangementsansvarlig denne uka. Studentkorps? Kahoot?
- Mangler også fotograf. Styret blir enig om at det er greit å bruke 1500kr på fotograf.
- Mulighet for å ha noen leker, for eksempel pakkelek.
- Vi setter fokus på god sangstemning. Sangtekster kan brukes som promotering på instagram.

Åre v/Liv

- Tur til Åre blir 13-16.januar, og det har blitt booket til 203 personer
- Det blir samme område som forrige gang, ca.15-20 min utenfor Åre sentrum
- Booket både hytter og store leiligheter,
- Fare for å bli kastet ut uten forvarsel hvis man bråker etter kl.23. Dette vil bli presisert i arrangementet, og folk vil selv være ansvarlige for dette
- Fått tilbud på buss til rett under 80.000
- Kommer til å legge ut arrangementet 23.august, hvor påmeldingen vil starte i midten av september etter ballet

Halloween fest

- Har ikke fått svar av Delta enda
- Mulighet for å bruke lokale på Lade Arena fordi det er plass til mye folk. Skal diskuteres.

69/21 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Synne

- Neste uglepost kommer ut i november
- Burde få med mye av disse arrangementene til ugleposten, og folk oppfordres til å ta mye bilder
- På neste møte vil redaktør snakke litte om redaktørens stilling i styret, og litt tanker rundt det.
- Kan ta kontakt med en i fadderkomiteen som er medieansvarlig for å få medier derfra

70/21 Grafisk

Flytskjema

- Det fungerer bra, men det presiseres at man husker på å sende melding til grafisk ansvarlig når man har oppradert det. Gjerne si ifra hvis det er noe som haster
- Grafisk ansvarlig vil ha en fast dag i uka til å jobbe med det grafiske, og vil selv gi ut frist til resten av styret når det skal sendes inn forespørsel om grafisk. Kommer tilbake senere med hvilken dag i uka det vil bli.

Oppdatering av tiden fremover v/Marita

- Skal ferdigstille fadderbrosjyren i dag

71/21 Faddersjefer

Tilgjengelighet under fadderuka

- Det er veldig travelt for tiden, og mange beskjeder fra forskjellige folk hele tiden. Hvis noen ikke får svar med en gang er det bare fordi de er opptatt. Mulighet til å sende melding til folk i styret også for å avlaste faddersjefer litt.
- Viktig at styret er synlige under immatrikulering
- Mulighet for å ta frem Knølle? Det skal vurderes.
- Ligger oversikt over hvor man skal møte på disken (fadderuka – logistikk)

Oppdatering av tiden fremover v/Daniel og Anniken

- Vil få promotert ball, åretur og førsteklasseseminar i løpet av fadderuka. Lite tid til dette på immatrikulering, men resten vil bli sagt i sosiale medier. Arrangementsansvarlig vil at arrangementene skal bli delt på fadderbarna sin facebook side.
- Økonomisjef kan høre med økonomiansvarlige fadderkomiteen om de trenger noe hjelp, eller om alt går greit.

72/21 Fagansvarlig

Førsteklasseseminar

- Det vil bli 7.september på Kalvskinnet. Leder har ansvar for å booke rom
- Ble ikke gjennomført fysisk i fjor på grunn av korona
- Seminaret vil hovedsakelig bli en innføring i Trondheim og tilbudene som er her

- Samfundet + SIT vil bli invitert til å snakke om for eksempel NTNU og psykisk helse
- Hvis det finnes noe overskudd fra fadderuka så kan dette brukes på pizza til arrangementet

Tredjeklasseseminar:

- Seminar for de som skal ha praksis 3 i år. Mulighet for å snakke med Emma som var fagansvarlig i fjor om hun vil hjelpe til
- Seminar vil hovedsakelig omhandle tips, råd og spørsmål om praksisperioden
- Praksis 3 starter i uke 39, men det har ikke blitt fastslått noen dato for seminaret enda
- Kommentar på dato fra leder, dobbeltsjekk aktivitetskalender før man booker

Pride v/Jens

- Paraden er 11.september, samme dag som ballet. Tror ikke dette kommer til å bli noe problem. Påmelding kommer snart.
- Mulighet for å lage et arrangement innad i Erudio for å se hvor mange som er gira
- Viktig å gi tydelig beskjed på sosiale medier at pride vil foregå samme dag som ballet, men at det er mulighet for å bli med på begge deler
- Pride flagget ligger på kontoret

Quiz v/Jens

- Vil prøve å få på plass så tidlig som mulig siden den siste quizen i fjor ble avlyst. Har helst lyst til å ha den i september, men mulig dette blir vanskelig å få til ettersom det er en ganske travel måned. Sjekk aktivitetskalender
- Er lov til å være mer enn 50 stykker på WorkWork nå, aka enda mer folk kan være med på quiz
- Vil begynne med maratontabell på quiz

73/21 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av alt v/ Andrea finner dere [her](#)

74/21 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine

- Prøver å starte opp volleyball lag. Har sendt mail til SIT om å få leie hall.
- Setter i gang koskom etter fadderuka
- Leder foreslår at aktivitetsansvarlig kan sende ut et informasjonsskriv om korona til alle lag, slik at alle kan være oppdatert på reglene.

75/21 Eventuelt

Referat på hjemmesiden v/Jon-Emil

- Vil at det skal være mulighet for at andre utenfor styret skal få tilgang til referatene fra møtene våre
- Informasjonsansvarlig legger ut på nettsiden til Erudio

Erudio-årbok v/alle

- Forslag fra leder om å lage en årbok for Erudio
- Redaktør legger frem at ugleposten pleier å gjøre noe lignende hvert år, hvor de har en oppsummering av året som har gått
- Vi legger denne ballen død, og det blir ikke noe Erudio årbok

Øl/vinbryggingslag

- Leder vil starte opp øl eller vinbryggingslag. Tar det økonomiske senere, og dette må legges ut på sosiale medier

Møteplan v/alle

- Ha et nytt møte nesten rett etter fadderuka, siden veldig mye skjer i september/oktober.
- Ha litt hyppige møter i starten, og vi bestemmer oss for å ha møte annenhver uke i starten
- Forslag om å ha møte i uke 35, onsdag 1.september kl.19.30.
- Neste møte etter det i uke 37, onsdag 15.september kl.19.30
- Neste møte etter det i uke 39, torsdag 30.september kl.19.00
- Mulig det også blir et ekstramøte før ballet hvis det skulle være nødvendig

Møtekritikk v/alle

- Syns vi har hatt et effektivt møte i dag, og alle er enige i at det burde fortsette sånn

Møte hevet: 14.47